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irásbeli választ i&ényl6 kérdés!

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Benkó Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Milyen okból vonták ki a Honvédség állományát a határról?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Időkben megjelent információk szerint a katonák élőerős jelenlétét fokozatosan
csökkentik a határnál, hogy rendészeti készenléti egységekkel váltsák fel őket.

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Milyen okból vonják ki a Magyar Honvédség állományát a határról?
2. Mikorra várható, hogy kizárólag rendészeti állomány látja majd el a biztonsági

feladatokat a déli határnál?

(Amennyiben megítélése szerint a kért válaszok minősített adatot vagy .,nem nyilvános"
adatot tartalmaznak, kérem a magfelelő minősítéssel az Országgyűlés Honvédelmi és
rendészeti bizottsága titkárságán keresztül küldje meg a választ és a kapcsolódó iratokat
részemre az azokba való biztonságos betekintés biztosítására.)

Budapest, 2018. augusztus., "

Demeter Márta

(LMP) 


